
Verslag Algemene Ledenvergadering PvdA Oostzaan 27 november 2024 

 

Aanwezig: 16 leden  

Afwezig met bericht: 1 lid 

 

1. Frank opent de vergadering om 19.30 en heet iedereen welkom.  

 

 

2. De agenda wordt goedgekeurd. 

 

 

3. Samenwerking met GroenLinks. 

Laura vertelt welke stappen tot nu toe door de fractie zijn ondernomen. Er is 

begonnen met na te gaan wie van de huidige fractieleden na 2026 door wil 

gaan. In principe zijn dit alleen Laura en Michel. Daarna zijn er een aantal 

gesprekken gevolgd met de fractie van GL en een vertegenwoordiger van het 

bestuur van de afdeling. De verkiezingsprogramma’s zijn vergeleken. Daaruit 

bleek dat we op de meeste punten vergelijkbare standpunten hebben. De 

meeste verschillen zijn te overbruggen. Het grote struikelblok zijn de 

standpunten over het Twiske. Voor GL zijn festivals en slapen in het Twiske 

niet bespreekbaar. De leden van Oostzaan van GL hebben zich uitgesproken 

voor samenwerking met als voorwaarde dat in een gezamenlijk 

verkiezingsprogramma duidelijk komt te staan, dat we hier tegen zijn. 

Wij staan hier anders in. Voor ons zijn beide zaken wel toegestaan, mits wordt 

voldaan aan alle gestelde voorwaarden.  

Na een uitgebreide discussie waarin alle voors en tegens de revue passeren 

wordt er gestemd over het voorstel: 

We gaan de verkiezingen 2026 in met een eigen lijst. We gaan wel vast 

voor de verkiezingen kijken wat we samen kunnen doen en na de 

verkiezingen werken aan verder samengaan. 

Dit voorstel wordt met 14 stemmen voor en twee stemmen tegen 

aangenomen. 

We zullen dit aan het bestuur van de afdeling melden. 

 

4. Bestuurlijke toekomst. 

Frank vertelt in het kort wat er tot nu toe voor stappen zijn ondernomen: 

 

2020/2021 Een onderzoek uitgevoerd 
door bureau Berenschot naar  de 
voor- en nadelen van verschillende 
varianten 
Tevens wordt er een enquête 
gehouden onder de inwoners via 
internet. 
 

 



2023 Twijnstra en Gudde hebben de 
effecten van de verschillende opties 
onderzocht en daarover 
gerapporteerd. 
Vervolgens is een participatietraject 
georganiseertwaar door ca. 500 
inwoners aan is meegedaan.. 

 

 2024 start gesprekken WOL 
Wormerland, Oostzaan, Landsmeer 

Juli 2024 start burgeradviesraad 
 
 
Oktober 2024 gesprekken met 
Zaanstad en november met 
Amsterdam 

Werkgroep WOL gaat aan de slag 
 
Een opdracht aan &vanLaar om 
mogelijkheden van deze 
samenwerking te onderzoeken 

 1e kwartaal 2025 Rapport &vanLaar 
 
3 raden besluiten over WOL 

Maart 2025 Advies burgeradviesraad 
Besluit College 

 

April 2025 Besluit gemeenteraad  

 

Voordat de Raad een beslissing neemt, komen we terug bij de leden om hen 

te raadplegen. 

Het standpunt van de PvdA-fractie is dat we zullen kiezen wat het beste is 

voor onze inwoners. 

 

5. Bericht van de wethouder. 

Eelco vertelt wat er inmiddels is bereikt in het Sociaal Domein.  

- Bezig met o.a. veilig thuis i.vm. veiligheid voor vrouwen en kinderen. 

- Integrale aanpak van problemen in het Sociaal Domein, geen hokjes meer 

- Er is een nieuw armoedebeleid met algemene stemmen door de Raad 

aangenomen, net als een nieuw beleid voor de schuldhulpverlening.  

- Er komen steeds meer activiteiten op het Sociaal Plein 

Een deel is nog niet gelukt: 

- De uitbreiding van de Noorderschool, vanwege bezwaar van de 

omwonenden 

- De nieuwbouw van e Rietkraag is vertraagd, maar er zijn nu wel plannen. 

Nieuwbouw op de plek van de huidige school met 10 á 15 

starterswoningen boven de school. 

- De huisvesting van de Oekraïners. We hopen deze week groen licht te 

krijgen van de Provincie voor het plaatsen van containers naast de 

sporthal. (Inmiddels is duidelijk dat de toestemming er is). 

- Er wordt gekeken of de uitbreiding van de bieb haalbaar is. We hebben 

subsidie, maar moeten zelf ook geld bijpassen. 

 



OVER blijft kwetsbaar. Bij het Sociaal Domein hebben we momenteel een 

stabiele groep ambtenaren, maar Bij handhaving, openbare orden en 

vergunningen zijn onvoldoende mensen en een groot verloop. Dat heeft 

consequenties voor de inwoners. Er is veel extra geld nodig voor OVER. 

 

 

6. Werving nieuwe leden. 

Michel roept op om er over na te denken hoe we meer mensen kunnen 

aantrekken om lid te worden. Na een uitgebreide discussie is de voornaamste 

conclusie dat we meer aan PR moeten doen. Duidelijker zichtbaar zijn. 

Er wordt een werkgroepje gevormd bestaande uit Mark, Mirjam, Klaas en 

Yvonne. Michel zal het initiatief nemen. 

Verder wordt gevraagd of de leden, wanneer ze iets zien in het dorp of hun 

wijk, waar aandacht aan geschonken moet worden, dit melden aan de fractie. 

 

7. Rondvraag: 

Gré Boom vraagt aandacht voor het werk van het Ombudsteam van de PvdA 

Zaanstreek. 

Eelco meldt dat de fractie op 9 januari nieuwjaarsreceptie organiseert in de 

Try Out. Alle leden zijn welkom. 

 

8. Frank sluit vergadering om 21.45 uur. 

 

 


